
Summary

silent and cool

Gadgets > Computers

Tags: litecoin mod silent doge cool cooling blower

ltc dogecoin antminer asic l3 silencing

English version:

Welcome to the Fan Upgrade Kit for the Antminer L3/L3+! These high-
quality 3D print files allow you to replace the original fans of your
Antminer L3/L3+ with a powerful 200mm fan. With this upgrade, you can
improve the cooling performance of your system while enjoying a quieter
operating environment.

Compatibility: The Fan Upgrade Kit is specifically designed for the
Antminer L3/L3+, ensuring seamless integration into your existing
system.
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Increased Cooling Performance: The larger 200mm / 8inch fan
ensures improved airflow, leading to more efficient cooling of your
components.
Reduced Noise Level: Thanks to the larger fan, you can enjoy a
quieter operating environment as the airflow at lower speeds is
sufficient to achieve optimal cooling performance.

Note: Please note that this product only includes the 3D print files for the
Fan Upgrade Kit. You will need access to a 3D printer and the necessary
materials to manufacture the parts yourself.

Enhance the cooling performance and reduce the noise level of your
Antminer L3/L3+ with this premium Fan Upgrade Kit.

Deutsche Version:

Willkommen beim Lüfter Umbau Kit für den Antminer L3/L3+! Diese
hochwertigen 3D-Druck Dateien ermöglichen es Ihnen, die originalen
Lüfter Ihres Antminer L3/L3+ mit einem leistungsstarken 200mm Lüfter zu
ersetzen. Mit diesem Upgrade können Sie die Kühlleistung Ihres Systems
verbessern und gleichzeitig eine leisere Betriebsumgebung genießen.

Kompatibilität: Das Lüfter Umbau Kit ist speziell für den Antminer L3/
L3+ entwickelt worden und gewährleistet eine nahtlose Integration in
Ihr bestehendes System.
Erhöhte Kühlleistung: Der größere 200mm Lüfter sorgt für eine
verbesserte Luftzirkulation und damit für eine effizientere Kühlung
Ihrer Komponenten.
Reduzierter Geräuschpegel: Dank des größeren Lüfters können Sie
eine leisere Betriebsumgebung genießen, da der Luftstrom bei
niedrigeren Drehzahlen ausreicht, um optimale Kühlleistung zu
erreichen.

Hinweis: Bitte beachten Sie, dass dieses Produkt lediglich die 3D-Druck
Dateien für das Lüfter Umbau Kit enthält. Sie müssen über einen 3D-
Drucker und die erforderlichen Materialien verfügen, um die Teile selbst
herzustellen.

Verbessern Sie die Kühlleistung und reduzieren Sie den Geräuschpegel
Ihres Antminer L3/L3+ mit diesem erstklassigen Lüfter Umbau Kit.
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